
PROTOKOLL nr 17 

vid sammanträde den 17/6 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Roland Erixon, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.
(Reine Gustafsson lämnade p.g.a. 
sjukdom sammanträdet före dess 
början efter att ha gett rapport 
i aktuella ärenden.)

§ 185: Föregående protokoll:
Förelåg ÖS-protokoll nrs 15 och 16. Beslöts när
mare genomgång vid kommande sammanträde.

§ 186: Ansökan om bingotillstånd:
Beslöts godkänna av fotbolls- och bowlingsektion
ernas styrelser föreslaget samgående i anordnande 
av storbingo på Plaza vid Odengatan i Stockholm 
och att också godkänna vid ansökan om vederbörligt 
tillstånd att omfattningen skall gälla ett belopp 
på Sjuhundratusen kronor (kr. 700.000:-) och avse 
tiden 15/7 1974 - 31/12 1974. Till lotteriföre
ståndare utsågs bowlingsektionens ordförande Ulf 
Johansson.
Kopia av protokollspunkten skall tillställas för
eningens lotteristyrelse.

§ 187: Godkänt avtal:
Beslöts att godkänna det mellan fotbolls- och 
bowlingsektionerna å ena sidan och Kaj Jacobsson 
å andra sidan träffade avtalet i § 186 omnämnt 
bingoarrangemang. Enligt avtalet tillförsäkras 
DIF varje speldag ett garanterat överskott med 
kr. 600:- att varje speldag insättas på särskilt 
bankkonto.
Det upplystes att av överskott 20 % tillfaller 
bowlingsektionen, 80 % fotbollssektionen.

§ 188: Varuhuslotteri-ansökan:

Beslöts att hos Länsstyrelsen i Stockholm ansöka 
om tillstånd att anordna ett lotteri omfattande 
40.000 lotter á 1 krona. Lotteriet avses att säl
jas på olika varuhus i Stockholm. Till lotteri
föreståndare utsågs medlemmen av lotteristyrelsen 
Lennart Öberg, Johanneshov.

(forts.)
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(forts. ÖS-protokoll nr 17 i DIF den 17.6.74)

§ 189: Spridning av damidrott:

Rapporterade Roland Erixon om läget inom dam
sektionen, där visst missnöje uttalats i samband 
med fördelning av anslag, vilka sektionen har 
”samgående” med bl.a. fotbolls- och handbolls
sektionerna. Vissa röster inom damsektionen har 
höjts för att upplösa sektionen och överföra 
verksamheten på specialsektionerna.
Beslöts att ta upp frågan direkt med damsek
tionens styrelse och även efterhöra övriga sek
tioners intresse i ärendet.
Vid det senare på dagen utlysta sammanträdet med 
fotbollsstyrelsen föres frågan upp på dagord
ningen.

§190: Fotbollsfrågor:
Diskuterades aktuella ärenden att ta till behand
ling vid fotbollsmötet. Härefter avslutades da
gens sammanträde. Kallelse till nästa ÖS-samman
träde skall ske personligen och beräknas bli 
i skiftet juli/augusti.


